
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-27, § 21 

 

 Tid Tisdagen den 27 augusti 2013 kl 17.00 – 19.00 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 27 augusti 2013 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

 

 Ersättare: 

Viktor Strååt (M) §§ 1-24, 27-35 

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C) §§ 1-24, 26-35 

Måns Lönnroth (S)  

Charles Berkow (MP)  

Clara Lindgren (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Daniel Selin, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, 

Håkan Andersson, Malin Täppefur, Maria Svanholm, Pia Winbladh Högfors och Åse 

Geschwind samt borgarrådssekreteraren Albin Ring. 

 



  

 
 § 21 

Programsamråd för Mälarbanan 

Remiss från stadsbyggnadsnämnden 
Dnr 2013-137 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att tillstyrka stadsbyggnadsnämndens 

 förslag till Program för Mälarbanan.  

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 13 augusti 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

En utbyggnad av Mälarbanan är mycket önskvärd och måste genomföras. Det 

stora behovet får dock inte leda till att otillräcklig hänsyn tas till klimateffekter 

och boende. Befolkningen runt Järvafältet drabbas sedan lång tid av att den 

fysiska miljön successivt försämras. Vi begär därför att en fullständig plan 

upprättas för alla de ingrepp som nu sker på och vid Järvafältet. Det är vidare 

nödvändigt att man vid bedömning av översvämningsrisken inkluderar effekter 

av att havet når upp till Mälaren och därigenom ev. påverkar det berörda 

området.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


